
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.84.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz Żmuda w związku z dyskusją,  
jaka odbyła się na Komisji Oświaty nt. egzystowania szkół niepublicznych w Tarnowie, radny zwrócił się 
z prośbą do Prezydenta o rozwiązanie problemu odpłatnego uczestnictwa w zajęciach wychowania 
fizycznego na basenie dzieci ze szkół niepublicznych. Rodzice tych dzieci ponoszą opłaty za bilet, za 
wynajem niecek pływackich, a mieszkają w Tarnowie i płacą tu podatki. Zauważył, że wiadomym jest, 
iż dzieci ze szkół publicznych korzystają z zajęć na basenach w ramach lekcji wychowania fizycznego 
nieodpłatnie. W związku z tym w sferze wyrównywania szans radny zaproponował, aby jeśli nie ma 
możliwości całkowitego zwolnienia tych uczniów z ponoszonych kosztów, wprowadzić symboliczną 
opłatę za zajęcia wychowania fizycznego na basenach. 


